
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 23. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1445
Vil ministeren i fortsættelsen af samråd 22/6-21 oplyse om status for forøgelsen af antal-
let af sygeplejersker som følge af udmøntning af aftalen om 1.000 flere sygeplejersker
fra 2021, herunder hvordan forøgelsen af sygeplejersker fordeler sig på sygehuse og
kommuner?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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